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Dagsorden til økonomiudvalgets møde 
Tirsdag den 13/6 1989, kl. 9.15 på borgme
sterens kontor.

Medlemmer: Gitte Schønemann
Erling Jensen 
Lise Lotte Due 
Birgit Bangshof Mortensen 
Hans Jørgen Mortensen

Fra administrationen:

Bemær kninger:
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Tidspunkt for mødets afslutning:





2. Budget 1990
J.nr. ØKF 00.01001.
Sagen afgøres af økonomiudvalget. 
Forslag vedrørende økonomiudvalgets 
konti (konto 5,96, 5,98, 6, 7 og 8) 
lægges til behandling.
Forslaget med bilag vil blive bragt 
fredag den 9/6-89.
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3. Befolkningsprognose for årene 1989-2001
J. nr. TF 00.01P10 !
Sagen afgøres i økonomiudvalget.
Forvaltningen har udarbejdet en ny be
folkningsprognose. Prognosen bygger på 
et boligbyggeprogram, som indeholder de - 
førstkommende års tilsagn om støttet byg
geri. For de efterfølgende års vedkommen
de er regnet med den generelle kvote, som " 
er tildelt Skibby kommune - 4 andelsboli- - 
ger pr. år samlet i grupper af 12 hvert 
3. år. Da mange kommuner efterspørger 
kvoter på andelsboliger, har forvaltnin- " 
gen ikke turdet regne med, at kommunen - 
regelmæssigt ville få tildelt ekstra kvo
ter .
Der er ikke regnet med behov for flere 
ældreboliger end dem, der færdiggøres i - 
år.
Da der ikke er restriktioner på tildeling 
af ungdomsboliger, er der regnet med, at 
kommunens ønsker opfyldes. -
Prognosen viser et kraftigt fald i antal
let af skolepligtige børn i løbet af peri
oden. Selv om man forestiller sig et øget’ 
byggeri, er det tvivlsomt, om det vil på-- 
virke børnetallet markant, idet de fleste 
af børnene i de aktuelle aldersgrupper 
allerede er født. Selv om man optimistisk " 
ville regne med 1 barn pr. nyopført bo- - 
lig, skal der efter forvaltningens skøn 
et urealistisk højt boligbyggeniveau til 
for at fastholde det nuværende børnetal. 
Prognosen vedlagt.
Ejendomsudvalget tager på møde den 31.

fortsættes....

på
_______kl. 9.15
borgmesterens kontor
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3. Fortsat
maj 1989 prognosen til efterretning og 
fremsender den til økonomiudvalget.
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Retningslinier for salg af fast ejendom 
- kommissions aftale
J. nr. TF 82.02A26
Sagen afgøres af byrådet.
For salg af fast ejendom har der siden 
oktober måned 1986 været en aftale imel
lem Skibby kommune og Ejendomsfirmaet 
M/K, Skibby. Aftalen har løbet 6 måneder 
ad gangen og er senest fornyet med 6 må
neder til udløb 3. juli 1989.
Siden sidste behandling af kommissionsaf
talen er der etableret et nyt ejendoms
mæglerfirma i Skibby, og på den bag
grund, bør det overvejes, om det giver 
anledning til over vej eiser, hvorvidt det
te firma skal have arbejdet eller en del 
heraf.
Som hidtil har Ejendomsfirmaet M/K også 
i de sidste 6 måneder behandlet de sager, 
der har været på bedste vis, og med samme 
argumentation som fra december 1988 kan 
der ikke forventes et større salg, fordi 
salget bliver spredt på flere firmaer. 
Ejendomsudvalget indstiller på møde den 
31. maj at den nuværende kommissionsaf
tale med Ejendomsfirmaet M/K forlænges 
for yderligere 6 måneder.
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5. Endelig vedtagelse (2. behandling) af 
tillæg nr. 5 til Skibby kommuneplan 
1984-91 for fritidsområde F 5 - Østby 
Hammer
J. nr. TF 01.02.03.03P16/5 
Sagen afgøres af byrådet
Forslaget til kommuneplantillæg nr. 5 har 
været offentliggjort i 8 uger, og der er 
indkommet kommentarer fra beboeren af 
ejendommen Hammervej 7, Østby.
Denne anbefaler, at kommunen ikke afgiver 
kontrollen over det naturskønne sted ved 
at frasælge ejendommen. Hvis kommunen 
sælger bør det sikres, at ejendommens 
benyttelse og udseende ikke ændres på en 
skæmmende måde, samt at offentlighedens 
adgang til det østlige strandengareal 
sikres. Desuden ønsker lejer sin nuvæ
rende boligret sikret på eksisterende 
vilkår.
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget anbefaler på møde den 
31. maj 1989 at vedtage kommuneplantil
læg nr. 5 i den foreliggende form, da de 
af indsiger påpegede forhold er eller kan 
reguleres på anden vis.
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Kørsel til ungdomsskole og -klub 
J.nr. KF 17.20.06
Sagen afgøres af byrådet.
Den nye køreplan for de offentlige busser 
træder i kraft sidst i maj måned.
Dette medfører, at ungdomsskolens elever 
ikke i det nuværende omfang kan transporte
res med de offentlige busser til og fra 
ungdomsskole og klub.
Det kommer til at berøre kørslen til klub
ben fra 1. til 15. juni 1989 og hele næste 
skoleår for skolen og klubben. 
Ungdomsskoleinspektøren har indhentet cir- 
ka-pris på taxakørsel for et skoleår. 
Ungdomsskolenævnet anbefaler på møde den 
16. maj 1989 ungdomsskoleinspektørens skri
velse omkring taxikørsel.
Der henvises til tidligere skrivelser om
kring problemet.
Skolekommissionen har på sit møde den 29. 
maj 1989 anbefalet, at der gives en til
lægsbevilling på 5/12 af kr. 18.800,- i 
1989 og beløbet til kørsel forhøjes i 
1990.
Kulturelt udvalg har på sit møde den 1. 
juni 1989 anbefalet, at der gives en til
lægsbevilling på kr. 7.000,- på konto 321 
02 084-01 i 1989 som finansieres over kas
sebeholdningen 801 00 004 09.
Beløbet til kørsel forhøjes i 1990 med kr.
11.000,-.
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Elevers deltagelse i arrangementer, som 
er forberedt i skoletiden, men afvikles 
udenfor skoletiden
J.nr. KF 17.04.
Sagen afgøres af byrådet.
I maj 1983 vedtog byrådet følgende regler 
for elevers deltagelse i arrangementer, som 
er forberedt i skoletiden, men afvikles 
udenfor skoletiden:
1.
Henlæggelse af og deltagelse i arrange
menter udenfor skolen må ikke finde sted, 
såfremt disse arrangementer varetager for
mål, der ikke varetages gennem folkeskole
loven. I tvivlstilfælde skal skolenævnets 
tilladelse indhentes.
2 .
Sædvanlige pædagogiske arrangementer som 
lejrskoler, erhvervspraktik, virksomhedsbe
søg m.v. omfattes ikke af vedtagelsen, så
længe de varetager folkeskolelovens formål 
hermed, f.eks. hensynet til orientering om 
arbejdsmarket, om enkelte fag, uddannelses
muligheder m.m.
Skuldelev skoles lærerråd opfordrer i skri
velse af 18. april 1989 byrådet til at op
hæve reglen.
Skuldelev skolenævn anbefaler, at reglen 
ophæves, da skolenævnet må være dem, der 
påtager sig ansvaret for den afvejning, 
der i det enkelte tilfælde må finde sted. 
Ovennævnte opfordring har været fremsendt 
til udtalelse i Marbækskolens og Ferslev 
skoles lærerråd og skolenævn samt i fælles
lærerrådet .
Marbækskolens lærerråd anbefaler, at ret-

fortsættes.•..
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7. Fortsat
ningslinierne bibeholdes, men at punkt 1 
omformuleres til: "Henlæggelse af og delta
gelse i arrangementer udenfor skolen må
kun finde sted med skolenævnets tilladeli
se" .
Marbækskolens skolenævn tilslutter sig læ
rerrådets udtalelse.
Skolekommissionen har på sit møde den 29. 
maj 1989 anbefalet Marbækskolens lærerråds
udtalelse.
Anders Clausager indtager særstandpunkt. 
Kulturelt udvalg har på sit møde den 1. 
juni 1989 anbefalet, at retningsiinierne 
bibeholdes, men at pkt. 1 omformuleres 
til:
"Henlæggelse af og deltagelse i arrangemen
ter udenfor skolen må kun finde sted med 
skolenævnets tilladelse".
Anders Clausager indtager særstandpunkt, 
idet han ønsker, at reglerne skal fasthol
des, indtil en ny styrelsesvedtægt for skol$ 
området er vedtaget.

Tirsdag den 13. juni
1989
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Ansøgning om ansættelse af barselsvikar 
i Skolevejens børnehave
J, nr. SF 16.04.02.02.
Sagen er begæret forelagt byrådet.
Skolevejens børnehave fremsender ved 
skrivelse af 17. maj 1989 ansøgning om 
ansættelse af barselsvikar 100% resten 
af 1989. Ansøgningen begrundes med, at 
en ansat er sygemeldt p.g.a. graviditets
gener ca. 5. mdr. før forventet barsel. 
Børnehaven anviser barselsvikaren del
vist finansieret ved indtægter fra dag
pengefonden og sparet lønudbetaling. Det 
manglende beløb til fuld dækning af bar
selsvikaren kr. 16.000 søges finansieret 
som tillægsbevilling til vikar budgettet. 
Indledningsvis kan forvaltningen oplyse, 
at vikarfor bruget reduceres med kr.
11.000 med henvisning til socialudval
gets tidligere beslutning om vi kardæk
ning indtil personalereduktionen var for
handlet på plads. Dette reducerer diffe
rencen til kr. 5.000, da lederen af bør
nehaven anviser finansiering af de
11.000 kr. af sin vikarkonto. 
Socialudvalget anbefaler i møde den 30. 
maj 1989, at barselsvikaren finansieres 
dels ved indtægter fra dagpengefonden og 
dels ved sparede lønbeløb (normal proce
dure) .
Herudover anbefales institutionen til
skrevet, at det resterende beløb på kr.
5.000 skal finansieres indenfor instituti
onens egne konti, dog ikke husleje. Så
fremt der ikke kan anvises kompenserende 
besparelse for beløbet, indstilles bar

f ortsættes....
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Fortsat
selsvikaren ansat på timetallet, svaren
de til de anviste kompenserende besparel
ser .
Socialdemokratiet indtager særstandpunkt 
og begærer sagen forelagt byrådet. Samti
dig ønskes udarbejdet en oversigt over  ̂
nedskæringer i personalenormering i alle 
børnehaver og fritidshjem for 1987-1988
1989, samt en oversigt over vikarfor brug. 
Herudover ønsker Hanne Kyvsgaard oplyst 
institutionernes startnormeringer.

Socialforvaltningen kan først nå at udar
bejde de ønskede oversigter til udsendel
se sammen med byrådets dagsorden.

Formandens
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9. Ansøgning fra Skibby fritidshjem om til
ladelse til ansættelse af barselsvikar 
i perioden 14.4» - ca. 15.11.1989
J.nr. SF 16.04.04.02.

.5?.
FormandensTirsdag den 13. juni initialer:

1989
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

Sagen er begæret forelagt byrådet.
Ved skrivelse af 15.3.1989 ansøger Skib
by fritidshjem om tilladelse til at an
sætte barselsvikar for pædagog i perio
den 14.4. - 15.11.1989.
Socialforvaltningen har i første omgang 
ved skrivelse af 6. april 1989 meddelt 
fritidshjemmet, at der midlertidig kan 
ansættes vikar indtil udgangen af april 
måned 1989.
Ved en gennemgang af institutionernes 
vikar konti kan oplyses, at der på nuvæ
rende tidspunkt ikke findes mulighed for 
at omplacere vikarbeløb fra de øvrige 
institutioners konti, hvorfor godken
delse af ansøgning vil medføre en til
lægsbevilling på kr. 21.000. 
Socialudvalget besluttede den 25. april 
1989, at meddele afslag på ansøgningen, 
hvorefter sagen blev forelagt byrådet 
til endelig stillingtagen. Byrådet be
sluttede at tilbagesende sagen til forny
et behandling.
Lederen af fritidshjemmet var inviteret 
til at deltage i socialudvalgets møde. 
Socialudvalget fremsender i møde den 30. 
maj 1989 sagen med bemærkning, at fri
tidshjemmet på socialudvalgsmødet tilken
degav, at man om fornødent kunne accepte
re vikardækning 30 t/u. Eventuel diffe
rence finansieres over institutionens 
rammekonti -(excl. husleje).

fortsættes....
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9. Fortsat
Socialdemokratiet indtager særstandpunkt 
og begærer sagen forelagt byrådet. Samti
dig ønskes udarbejdet oversigt over ned
skæringer i personalenormering i børneha
ver og fritidshjem for 1987-1988-1989, 
samt en oversigt over vikarforbrug.

Socialforvaltningen kan først nå at uda) 
bejde de ønskede oversigter til udsendel
se sammen med byrådets dagsorden.

Formandens
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Skrivelse fra beskæftigelsessekretariatet 
om budgetoverførsel fra hovedkonto 05 det 
sociale område

Ttf iCjO /̂\X> Ua s \ (A^Lo  ,
Sagen afgøres af byrådet'.

Socialforvaltningen har ved skrivelse af 2 
maj 1989 fra beskæftigelsessekretariatet 
modtaget omposteringsbilag på kr. 56.487 
vedrørende udgifter i forbindelse med 
ansætttelse af unge i private virksomhe
der. Beløbet dækker løntilskud til virk
somhederne i perioden 1.1.-31-3-1989. 
Socialudvalget anmodes om stillingtagen 
til ovenstående, idet der henvises til 
notat fra forvaltningen af 22.5.1989 
Socialudvalget anbefaler i møde den 30. 
maj 1989, at hidtidig niveau i beskæfti
gelsesordningen fortsætter.
Den nødvendige tillægsbevilling forelæg
ges, når beløbet er bekendt ultimo 1989.
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Ansøgning om vikar for pedel ved pleje
hjemmet Nordhøj
J. nr. SF 16.07.00.01
Sagen afgøres af byrådet.
Ved skrivelse af 19. april 1989 ansøger 
plejehjemmet Nordhøj om tilladelse til 
ansættelse af vikar for pedellen i dennes 
sommerferie (3 uger). Behovet for vikar 
skønnes til 30 timer ugentlig, svarende 
til en udgift på kr. 7.000 for hele perio 
den.
Plejehjemmet anviser finansiering af mer
udgiften ved budgetomplacering af belø
bet fra kontoen vedr. køkkenassistenter, 
som udviser et mindrefor brug på grund af 
stillingsnedlæggelser.
Socialudvalget fremsendte i mødet den 
25. april ansøgningen til økonomiudvalget 
med anbefaling.
Økonomiudvalget besluttede i mødet den 
9. maj 1989, at udsætte sagen til juni
mødet .
Sagen forelægges til fornyet stillingtage 
med bemærkning, at den foreslåede budget
omplacering allerede er indeholdt i sag 
vedrørende besparelser i forbindelse med 
stillingsnedlæggelser på De gamles 
Hjem. Godkendelse af ovenstående ansøg
ning er derfor ensbetydende med en til
lægsbevilling på kr. 10.000, da de nævn
te besparelser ikke fuldt ud kan finansi
ere tidligere godkendte bevillinger.

Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E
kl. 9.15
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1 2. Finansiering af tillægsbevillinger til 
klub 200 og dagplejen
Sagen afgøres af byrådet
J.nr. SF 16. 02.01, 16. 02.01.01 og 
16. 04. 06.
På byrådets møde i maj måned 1989 vedtog 
byrådet følgende tillægsbevillinger mid
lertidigt finansieret af kassebeholdnin
gen:
- Klub 200, opnormering

20 t/u kr. 78.000
- Dagplejen, arbejdstids

forkortelse - økonomisk
kompe ns at i on kr. 198.000

- Ansættelse af yderlige
re 1 dagplejer kr. 103.000

Ialt kr. 379.000
Byrådet vedtog at tage endelig stilling
til finansieringen i juni-mødet. 
Økonomiudvalget indstiller på sit møde 
den 26. maj 1989, på baggrund af en gen
nemgang af personaleforbruget på Pleje
hjemmet Nordhøj/DGH at nedlægge p.t. 
ikke besatte stillinger og en reduktion 
af køkkennormeringen med 39 t/u, hvorved 
der spares lønbeløb i 1989 for kr. 
251.000.
De meddelte tillægsbevillinger i maj-mø
det er således finansieret med kr.
251.000 ved personalereduktion på Pleje
hjemmet Nordhøj/DGH. Det manglende finan
sierende beløb på kr. 128.000 foreslås 
endeligt finansieret af kassebeholdnin
gen.



13. Revisionsberetning nr. 40
J.nr. BK 00.01K01.
Sagen afgøres af byrådet.
Kommunernes Revisionsafdeling fremsender 
beretning om afstemning af tilbagebeta
lingspligtig hjælp efter bistandsloven. 
Administrationens bemærkninger til revisi
onsberetningen vedlægges.
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14. Bevilgede lån til betaling af ejendoms
skatter .
Til efterretning for økonomiudvalget
Administrationen fremsender oversigt over 
bevilgede lån til betaling af ejendoms
skatter pr. 31. december 1988, jfr. byrå
dets beslutning af 10. november 1982.



Ø K O N O M I  U D V A L G S M Ø D E

1 5. Bemyndigelse til salg af Østby Hammer
J.nr. TF 13.06.02G01.
Sagen afgøres af byrådet.
Teknisk forvaltning fremsender forslag 
om bemyndigelse til ejendomsudvalget og 
borgmesteren til at foretage behandling 
og træffe endelig afgørelse vedrørende 
salg af Østby Hammer.
Indstillingsbilag af 8/6-89 vedlægges.
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16. Fritagelse for grundskyld af ejendommen 
matr.nr. 1 ki Skibby by, Skibby - Hoved
gaden 36
J.nr. EKT 04195-9.
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Sagen afgøres af økonomiudvalget.
På baggrund af økonomiudvalgets beslut
ning den 9. maj 1989 om ikke at fritage 
ejendommen matr.nr. 6-ac Skibby by, Skib
by, Selsøvej 9 G for grundskyld har Git
te Schønemann på vegne af Det konservati
ve Folkeparti anmodet om genoptagelse af 
sagen omkring fritagelse af ejendomsskyld 
på ejendommen på Hovedgaden 36, som også 
ejes af Den selvejende institution UNG- 
BO-Skibby.
Økonomiudvalget har på møde den 10. novem
ber 1986 bevilget ejendommen fritagelse 
med virkning fra 1. januar 1987.
I skrivelse af 13/11-86 til Ungbo gøres 
opmærksom på, at fornyet ansøgning om fri
tagelse for kommunal grundskyld vil være 
ufornøden, så længe Boligstyrelsens cirku
lære af 11/6 1982 er gældende.
Dette er påført skrivelsen for at lette 
administrativt, således at Ungbo ikke, 
som cirkulæret forudsætter, skal søge 
hvert år for 1 år ad gangen. Bemærkningen 
kan ikke opfattes, som en generel frita
gelse, så længe cirkulæret er gældende.
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EDB-restancelister
Til efterretning for økonomiudvalget.
Incassoafdel ingen fremsender EDB-restance- 
lister fra Statsskattedirektoratet pr.
30. april 1989.
Listerne er fremlagt i sagen.
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18. Forskudskasser 
J.nr. 00.01010.
Sagen afgøres af økonomiudvalget.
Det foreslås, at der generelt gives tilla
delse til at hæve forskudskasserne til 
kr. 2.000, såfremt det ønskes af instituti-^ 
oner og skoler m.v.
Endvidere anbefales, at der gives tilla
delse til at oprette forskudskasse ved 
beskæftigelsesprojektet.

6
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. Ændring af lov om Kommunernes Styrelse
Sagen forelægges til efterretning for by
rådet .
I lov om Kommunernes Styrelse er foreta
get en række ændringer.
Lov nr. 220 af 5. april 1989 vedlægges, 
ligesom uddybende bemærkninger fra Inden
rigsminister iet vedlægges.
Der gøres især opmærksom på ændringen i 
§ 14.
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20. Personalesager
Til efterretning for økonomiudvalget. 
Sager siden sidste møde fremlægges.

_________________  "l 68
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21. Konsulentbistand - Teknisk forvaltning 
J.nr. BK 85.00G01 
Sagen afgøres af feyrådo-t
På budgettet for 1989 er afsat midler til 
undersøgelse af administrationsgange på 
rådhuset. Teknisk forvaltning har i samar
bejde med Kommunernes Landsforenings kon
sulent, udarbejdet et for
slag til en sådan undersøgelse.
Forslaget er tilvejebragt efter et perso
nalemøde sammen med og
det er tiltrådt af en enig forvaltning.
Som baggrund for valg af KL ligger, at 
KL i samarbejde med Stadsingeniørfor- 
eningen og et par konsulentfirmaet har 
set på udviklingsmuligheder i den teknis
ke sektor.
Teknisk forvaltning indstiller, at en ana
lyse af arbejdsgange i teknisk forvalt
ning, som beskrevet i notat af 22. maj 
1989, igangsættes snarest muligt. Med hen
syn til tidsanalysen foreslås en længere 
tidshorisont på minimum en måned og gerne 
resten af 1989.
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22. Ansættelse af ny kommuneingeniør

Sagen afgøres af byrådet.
Kommuneingeniør har opsagt
sin stilling til fratræden den 31. juli 
1989.
Stillingen er opslået ledig i Danske Kom
muner med sidste ansøgningsfrist den 12. 
juni. Der vil blive forsøgt afviklet sam
taler den 16. juni med et antal ansøgere, 
og det forventes, at byrådet kan træffe 
endelig beslutning om ansættelse på byrå
dets ordinære møde den 21. juni.
Bilag om ansættelsesprocedure vedlægges 
til efterretning.



Ø K O N O M I  U D V A L G S M Ø D E

• Ansøgning om orlov
Sagen afgøres af økonomiudvalget.
Ingeniør anmoder i
skrivelse af 6. juni 1989 om 1 års orlov 
fra sin stilling i teknisk forvaltning.

er tilbudt arbejde
som underviser på teknisk skole i Ros
kilde .
Da skoleåret starter ultimo juli anmodes 
om orlov fra 15. juli 1989.
Kommuneingeniør en anbefaler den ansøgte 
orlov.
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24. Barselsvikar for miljømedarbejder
0 (¿jQ LasO IAAs i  IA-C0jSagen afgøres af -byrådet

Teknisk forvaltning anmoder om ansættelse 
af 1 vikar i perioden ca. 1. september 
1989 til ca. 1. maj 1990 for

der har søgt barselsorlov fra 
18/9-89 til 28/4-90.
Vikaren skal varetage arbejdsopgaver in
denfor miljøområdet. Da en række af mil
jøkravene til landbruget netop skal være 
opfyldt senest den 31. december 1989 med
fører dette, at tilsyn/sagsbehandling 
m.m. på landbrugsområdet vil blive kon
centreret omkring årsskiftet 89/90.
Da der ikke er afsat midler til vikardæk
ning i budgettet anmoder forvaltningen 
om tillægsbevilling til ansættelse af mil- 
jømedar be jder i ovennævnte periode.
Da der ikke er en bestemt uddannelse som 
dækker stillingen, er det vanskeligt at 
skønne merudgifterne, inden vikariatet er 
besat.
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25. Opsigelse fra børnehaveleder
Sagen afgøres af økonomiudvalget og fore
lægges til efterretning for byrådet.
Børnehaveleder opsiger i skri
velse af 31. maj 1989 sin stilling som 
leder af Skuldelev børnehave med fratræ
delse den 31. august 1989.
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2 6. Længerevarende sygdom
Sagen afgøres af økonomiudvalget.
En aftenhjemmesygeplejerske har efter en 
færdselsulykke i arbejdstiden pr. 15. maj 
1989 nu været sygemeldt i 346 dage. 
Økonomiudvalget vedtog i møde den 26. maj 
1989 at udsætte sagen til det ordinære 
juni-møde.
Indstillingsbilag med påtegning af 7/6-89 
er vedlagt sagen.

Formandens
initialer:

på borgmesterens kontor
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27. Længerevarende sygdom
Sagen afgøres af økonomiudvalget.
En ved Skibby kommunes
mepleje har pr. 1. juni 1989 haft 42 
dage indenfor de seneste 12 måneder. 
Indstillingsbilag af 6. juni 1989 er 
lagt sagen.

^ 1 7 5
FormandensTirsdag den 13. juni initialer:

1989
kl. 9.15

på borgmesterens kontor



Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

„ EventueIt

u y  ■  a r .

176
Tirsdag den 13. juni Formandens

initialer:

1989
kl. 9.15

på borgmesterens kontor



29. Byrådsmødet den 21. juni 1989
Følgende sager er fremsendt til behänd- 
ling på byrådets møde:

a) Zonelovstilladelse og dispensation til 
etablering af 2 boliger i tidligere slag
terbutik, Søgade 14 B, Venslev
J. nr. TF 01.03.04G01
På baggrund af ejendomsudvalgets beslut
ning af 1. december 1988 har ansøger 
fremsendt et revideret indretningsforslag 
for den tidligere slagterbutik. 
Indstillingsbilag vedlagt.
Ejendomsudvalget anbefaler på møde den 
31. maj 1989, at der gives dispensation 
fra lokalplan nr. 31's områdebestemmelser 
og BR-S 85 afsnittene 4.3.4 og 10.6.2 
samt zonelovs tilladelse, således at der 
kan indrettes 2 boliger i den tidligere 
slagterforretning, på betingelse af at 
der på ejendommen matr. nr. 31-b Venslev 
by, Ferslev lyses en deklaration der 
hindrer etablering af døre, vinduer og 
andre åbninger i facaderne ud over de på 
tegn. nr. 01 af 19. maj 1989 viste. 
Deklarationen skal desuden indeholde be
stemmelse om at baghus nedrives, at re
sterende loftsrum ikke må udnyttes, at der 
etableres fælles adgangsvej med ejendom
men matr. nr. 31-e Venslev by, Ferslev.
Det er ligeledes en betingelse at der på 
ejendommen matr. nr. 31-e lyses fælles 
adgangsvej med matr. nr. 31-b samt etab
lering af brandgavl mod fælles adgangs
vej .

Ø K O N O M I  U D V A L G S M Ø D E

fortsættes....
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29. Fortsat
Anni Skov indtager sær standpunkt, idet 
hun ikke ønsker områdets status ændret 
fra detailhandelsområde til boligområde. 
Orla Hansen havde meldt afbud til mødet.

b) Zonelovstilladelse til oprettelse af ny 
landbrugsejendom på matr. nr. 8-b Vejleby 
by, Ferslev
J. nr. TF 01.03.03G01
Sagen afgøres endeligt i Jordbrugsdirek
toratet og Hovedstadsrådet.
Ejer søger om principiel stillingtagen 
til opdeling af matr. nr. 8-b Vejleby by, 
Ferslev, således at der kan oprettes en 
ny landbrugsejendom på parcel 1. 
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget indstiller på møde den 
31.maj 1989, at ansøgningen fremsendes 
med anbefaling under forbehold af Jord
br ugskommissionens billigelse.

c) Zonelovstilladelse til omdeling mellem 
matr. nre. 37-c og 37-d Skibby by. Skib- 
b£
J.nr. TF 28-3-1-115
Afgøres endeligt i Hovedstadsrådet.
For ejer af Saltsøvej 37 søges om tilla
delse til omdeling med matr. nr. 37-c og 
37-d Skibby by, Skibby - begge beliggende 
i landzone.
Ansøgningen er begrundet i et krav fra 
bygningsmyndigheden i forbindelse med en
byggesag angående en tilbygning med strå
tag .
Der sker ved omdelingen ingen ændring af

fortsættes....



29.

d)

e)

■ D o g - o g - n r r

Tirsdag den
1989

13. juni
T75

Formandens
initialer:

Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

Fortsat
områdets anvendelse.
Ejendomsudvalget indstiller på møde den 
31. maj 1989, at omdelingen anbefales over 
for Hovedstads rådet.

Zonelovstilladelse til frastykning af 
beboelsesbygning fra landbrugsejendom, 
matr. nr. 2-f m.fl. Onsved by, Skuldelev
J. nr. TF 28-3-12-13

pa
kl. 9.15

borgmesterens kontor

Afgøres endeligt af Hovedstadsrådet
Der søges for ejeren af ovennævnte ej en™ 
dom om tilladelse til frastykning af byg
ningslodden til landbrugsejendom matr. 
nr. 2-f m.fl. Onsved by, Skuldelev.
Den samlede landbrugsejendom består af 
en gård med beboelse på matr. nr. 3-a og 
af et husmandssted med beboelsesbygning 
på pc. 1 af matr. nr. 2-f. Matr. nr. 2-f 
er bebygget med et to-familiehus, som er 
udlejet til personer uden tilknytning til 
landbrugets drift.
Landbrugsarealerne tænkes afhændet til 
brug for landbrug som hidtil. 
Hovedstadsrådet anmoder i brev af 12. maj 
1989 om en udtalelse.
Ejendomsudvalget indstiller på møde den 
31. maj 1989, at det anbefales over for 
Hovedstadsrådet at give zonelovstilladel
se som ansøgt.

Kendelse vedr. vedligeholdelse af Al- 
lingbj ergvej
Journal nr. TF 05.01.08P28
Teknisk udvalg har på møde den 30. marts 
1989 vedtaget forslag til ny kendelse

1

fortsættes....
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29. Fortsat
vedr. vedligeholdelse af Allingbjergvej. 
Der er fremkommet indsigelse fra 3 lodse
jere inden for den fastsatte frist. 
Indstillingsbilag vedlagt.
Teknisk udvalg vedtog på møde den 25. 
maj 1989, at det indstilles til byrådet, 
at teknisk udvalgs forslag af 30. marts 
1989 godkendes, dog ændres rækkefølgen, 
således at vejparten for matr. nr. 7 c[ 
placeres mellem matr. nr. 8 a og 8 b.

f) Justering af personalenormer ingen ved ple
jehjemmet Nordhøj/De gamles Hjem.
J.nr. BK 81.01
Administrationen har i samarbejde med ple
jehjemmet Nordhøj/DGH gennemgået det fak
tiske personaleforbrug dags dato set i 
forhold til oprindelig budgetteret perso
naleforbrug pr. 1/1-89.
Gennemgangen har foranlediget en forvalt
ningsmæssig indstilling, hvorefter de 
p.t. ikke genbesatte stillinger nedlæg
ges, tillige med reduktion af køkkennorme
ringen med 39 t/u.
Indstillingsbilag vedlagt sagen.
Det ialt sparede lønbeløb kr. 251.000 til
lægges kassebeholdningen.
Økonomiudvalget tager i møde den 26. maj 
1989 stillingerne 1 - 4  til efterretning. 
Økonomiudvalget anbefaler indstillingen 
vedrørende stilling 5 og 6.
Birgit Bangshof Mortensen og Hans Jørgen 
Mortensen indtager særstandpunkt, idet 
de fremsender stilling 5 og 6 til byrå
dets afgørelse, da de ønsker belyst, om

fortsættes....
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g)

h)

i)

Fortsat
genindførelse af madudbringning søndag 
fra 1/1 1990 vil betyde opnormering af 
husassi stenttimerne.
Opsigelser udsendes først efter byrådets 
møde.

Boligindskud, Skibby boligforening afde
ling III
J.nr. TF 03.02.01056.
Skibby Boligforening har søgt om tilladel
se til forhøjelse af boligindskuddene med 
ca. 30% for boligforeningens afdeling 
III, Damgårdsvænget. Forhøjelsen gælder 
kun for nye lejemål.
Indstillingsbilag vedlagt.
Forvaltningens indstilling 
Boligindskuddene for Skibby Boligfor
enings afdeling II forhøjes som ansøgt 
med ca. 30 %.

Driftsbudget 1989/90, Ungbo-Skibby, Ho
vedgaden 36
J. nr. 03.02.05055
Landsforeningen Ungbo har fremsendt 
driftsbudget for perioden 1. august 1989 
til 31. juli 1990 til godkendelse. 
Indstillingsbilag vedlagt,
Forvaltningens indstilling 
Det fremsendte driftsbudget for 1989/90 
for Ungbo-Skibby, afdeling 3374 Hovedga
den 36 godkendes.

Driftsregnskab, ungbo-Skibby Hovedgaden

kl. 9.15
på borgmesterens kontor

36
J.nr. 03.02.05056

fortsættes....
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j)

k)

Fortsat
Landsforeningen Ungbo har fremsendt 
driftsregnskab for Ungbo-Skibby for peri" 
oden 1. juni 1987 til 31. juli 1988. 
Indstillingsbilag vedlagt.
Forvaltningens indstilling 
Det fremsendte driftsregnskab for Ung- 
bo-Skibby, Hovedgaden 36 for regnskabspe
rioden 1. juni 1987 til 31. juli 1988 
godkend es.

Driftsbudget 1989/90, Ungbo-Skibby, Hune- 
gården
J. nr. 03.02.05055
Landsforeningen Ungbo har fremsendt 
driftsbudget for perioden 1. august 1989 
til 31. juli 1990 til godkendelse. 
Indstillingsbilag vedlagt.
Forvaltningens indstilling 
Det fremsendte driftsbudget for 1989/90 
for Ungbo-Skibby, afdeling 3305 Hunegår- 
den godkendes.

Regnskab, almennyttigt boligbyggeri 
J. nr. 03.02.01056
Skibby Boligforening har fremsendt regn
skab for afdelingerne I, II og III til 
byrådets godkendelse. Teknisk forvaltning 
har gennemgået regnskaberne. 
Indstillingsbilag vedlagt.
Forvaltningens indstilling 
De fremsendte regnskaber fremsendes til 
byrådet med anbefaling af, at de godken
des med de af revisionen fremsendte be- 
mær kninger.
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29. Fortsat
1) Regnskab, almennyttigt boligbyggeri 

J. nr. 03.02.01056
Danske Funktionærers Boligselskab har 
fremsendt regnskab for afdelingerne Ro
senhaven, Sølvkær I og II til byrådets -----------------------
godkendelse. Teknisk forvaltning har gen- _______________________
nemgået regnskaberne.
Indstillingsbilag vedlagt.
Forvaltningens indstilling -----------------------
De fremsendte regnskaber fremsendes til _______________________
byrådet med anbefaling af, at de godken
des med de af revisionen fremsendte be
mærkninger. —

m) Borgermøde om lokalplan nr. 62 for Hammer
gårdens arealer
J.nr. TF 01.02.05P16/62.
Sagen er begæret i byrådet.
Formanden for ejendomsudvalget foreslår, 
at der i ejendomsudvalgets regi holdes 
et orienterende borgermøde i vestområdet 
om hvilken betydning lokalplanen får for 
området.
Mødet vil kunne afholdes på Ferslev skole 
og skal kombineres med en besigtigelse 
i lokalområdet og efterfølgende debat.
Til ejendomsudvalgets møde den 31/5 var 
foreslået, at mødet skulle afholdes inden 
skoleferien og tirsdag den 20. juni kl. 
19.00 var foreslået.
Ejendomsudvalget ønsker at afvente indkom
ne forslag.
Lise Lotte Due indtager særstandpunkt og 
ønsker sagen forelagt byrådet.

fortsættes....
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29* Fortsat
n) Overenskomst for Maglehøjgård losseplads 

J.nr. 07.03P27.
Lossepladsudvalget har på møde den 3. ap
ril 1989 godkendt principperne for, at 
Bramsnæs kommune kan udtræde af lossep
ladssamarbejdet. Principgodkendelsen er 
givet med forbehold af at de respektive 
kommuner kan godkende aftalen, samt at de 
øvrige kommuners tekniske forvaltninger 
indbydes, når aftale om jordleverancer 
skal forhandles.
Indstillingsbilag vedlagt.
Teknisk udvalg vedtog på møde den 27. ap
ril 1989, at principperne for udtrædel
sen, som opstillet af Cowiconsult, godken
des med en løbetid på 25 år og en realren
te på 7%, og på baggrund af disse bereg
nes et udtrædelsesvederlag for Bramsnæs 
kommune.

Kommunens advokat udfærdiger et udtrædel
sesdokument, som vil være klar til byrå
dets møde.

o) Meddelelser

Tirsdag den 13
1989__________
__________ kl.
på borgmesters

a)
Frederiksborg Amtsråd fremsender referat 
af forhandlinger den 9. marts og 13. april 
1989.


